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Minnesanteckningar för Friskis&Svettis Eskilstuna 
Styrelsemöte nr 4 verksamhetsåret 2022. 

 
___________________________________________________________________ 
 

Plats:  Friskis Strängnäs, konferensen  
Datum:  21:a april 

Tid:  17:30-20:00   

 

Ledamöter:    Närvarande 

Erik Österberg, ordförande  X 
Anki Roth  X     
Tua Larsson Manelius  X       

Linus Gustafsson Maxe  - 

Rita Jonsson  -      

Leif Lundborg, suppleant  X         

Monica Andersson, suppleant  X   

 

Adjungerad       

Petra Lundgren, VC  X 
 

   ___________________________________________________________________ 
 

•  Mötets öppnande 
Erik, vår nya ordförande, hälsade alla välkomna och förklarade möte öppnat. 

•  Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes. 

• Val av justerare 
Monica valdes att jämte ordförande justera protokollet. 

• Föregående protokoll 
Protokoll nummer 2 och 3 ( Det konstituerande) gicks igenom och lades till 

handlingarna.   
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• Ekonomirapport 
Medlemstal 
5153 i Eskilstuna och 1410 medlemmar i Strängnäs per 21 april. 

 
Övrigt 
Resultaten per 31 mars för båda bolagen och föreningen gicks 

igenom.Rörelseglädje har ett litet plusresultat. Totalt för båda bolagen och 

föreningen är det en liten förlust., dock mindre än budgeterat 

• Lokal rapport 
 

- Sveaplan  
Investering i gymmet 
Keijo redogjorde via telefon om statusen på gymmaskiner och guidade oss 

igenom offerten som tagits in för inköp av nya. Arbetet kring detta fortsätter. 

 

Ombyggnation 
Målet med ombyggnation av receptionen är att kunna ha öppet 06–22 alla 

dagar. 

Offert på speedgater har begärts in. 

Vi tar in arkitekt Stella Lindstam för en ritning på ny reception. Förslag 

förhoppningsvis på plats till nästa styrelsemöte 

 

Övrigt 
Golven i duscharna ska ses över. Hyresvärden ansvarig. 

 

 

 
- Strängnäs  

Lärdomar Strängnäs  
Erik, Anki visade en presentation om lärdomarna vi dragit av etableringen. Ett 

mer detaljerat dokument tas fram för framtida användande.  

 

Övrigt 
Solcellerna är klara.   

Ett komplimenterade bygglov har skickats in gällande skärmen. 

Vi har bjudit på träning för påsklovsledig. 

Kontrakt med trygghetspartner gällande det systematiska brandskyddet 
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• Verksamhetsrapport 

Petra berättade bland annat: 

 Vi bjuder in företag i Eskilstuna på ”provapåpass”. 

Får också i år bidrag från Region Sörmland till sommarjobbare. Detta innebär 

att vi kan bibehålla öppettiderna under hela sommaren. 

         Foodbox kommer börja säljas på Sveaplan 

20:e maj åter DJ i gymmet med ”bubbel & babbel” på Coops kök och café 

efteråt. 

Enkätsvaren från funktionärer har sammanställts. Redovisas på nästa möte. 

Vecka 35 går vi över till den nya gemensam appen.  

Jubiluemspass körs varje månad.  

Planering för 40 års festen i november pågår. 

Öppet hus i Eskilstuna 11 maj. 

Öppet hus i Strängnäs 21 maj. 

Försöker få fler att använda appen för inpassering och på så vis minska antalet 

plastkort.   

.  

• RIKS 
Årsstämma Borås 
Erik, Anki och Petra var där. 

Många propositioner, motioner och diskussioner. 

Bland annat beslutade att införa flygförbud i Friskis & Svettis regi. 

Vi anmälde intresse för att eventuellt vara värd för årsstämman 2023. 

 

Friskis & Svettis har bytt till Svedea som försäkringsbolag.  

 

 

• Övriga frågor 
Årsplanering för nya styrelsen ses över på nästa möte 

 

• Nästa möte 
19.e maj kl 17:00 på Sveaplan. 

 

• Mötets avslutande 

Erik tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

 

 

 

.  

  


